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 Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 

 MISSIV 

Uppföljning av beslut; Upphävande av sammanslagning Valla-
Ekeby 7-9. Inriktning högstadiet Sala 

INLEDNING - BAKGRUND 

Skolnämnden fattade den 9 mars 2011 §25 beslut om att Skolförvaltningen skulle 

arbeta aktivt för en organisation med en gemensam rektor för årskurs 7-9 

(Vallaskolan, Ekebyskolan samt dåvarande Västerfärnebo, numera avvecklad).  

sammanslagning av de två högstadieskolorna Vallaskolan och Ekebyskolan till en 

enhet. Detta efter att ärendet behandlats i den strategiska planen för åren 2012-

2014. Detta arbete inleddes under 2011. 

2020 togs frågan upp igen i nämnden och den 3 mars beslutades att formellt slå 

samman enheterna till en från och med 2020-07-01 §14. 

Det främsta syftet var att öka likvärdigheten i undervisningen för kommunens 

elever. Detta kunde åstadkommas genom att medel kunde fördelas fritt över hela 

högstadiet och insatser kunde då snabbt sättas in där de behövs bäst. 

Personalresurserna kunde optimeras så att rätt resurser och kompetens kunde 

finnas på rätt plats. Arbetet med integration av nyanlända kunde också styras på ett 

ändamålsenligt sätt under en rektor. En rektor kan också skapa likvärdiga 

förutsättningar i två skolhus.  

Arbetet med de frågor som beskrivs kom dock att överskuggas av frågan om 

sammanslagningen var rätt eller fel. En utredning om effekterna av 

sammanslagningen gav inte ett entydigt besked om att de beskrivna effekterna 

uppnåtts eller var på väg att uppnås. 

Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden beslutade så den 15 juni 2021 §44 att 

skolorna återigen skulle delas upp på två skolenheter och att ge skolchefen i 

uppdrag att utreda alternativa möjligheter att uppnå de mål om likvärdighet och 

integration som Skolnämndens utgångspunkt och tidsplan för delningen 

redovisades på Utbildnings- och arbetsmarknadsnämndens sammanträde den 21 

september 2021. 

Ärendet 

Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden önskar fortsatt samverkan mellan 
enheterna. Målet ska vara att i möjligaste mån uppnå de samverkansmål som 
sammanslagningen var tänkt att ge. Det är därför av största vikt att de två rektorer 
som nu ska rekryteras har god samarbetsförmåga och en helhetssyn oavsett skola. 
Alla stödfunktioner bör samordnas där så är möjligt. Elevhälsa, administration och 
planering mm kan med fördel samordnas i gemensam regi.  

Skolornas likvärdighet ska i alla lägen prioriteras. Detta betyder dock inte att inte att 

saker behöver göras på samma sätt på de båda skolorna. 
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Upptagningsområden/skolval bör förenas så att skolornas likvärdighet i största 
möjliga mån stimuleras. 
Då namnen Ekebyskolan och Vallaskolan alltid varit vedertagna och är allmänt 
kända i kommunen, bör vi inte ändra dessa nämnvärt utan de tre berörda 
skolenheterna föreslås heta: 

• Ekebyskolan 

• Vallaskolan 

FÖRSLAG TILL BESLUT 

Utbildnings och arbetsmarknadsnämnden föreslås besluta: 
 
att ge skolchefen uppdraget att ta fram en organisation med optimalt ledningsstöd 

utifrån målsättningen att största möjliga likvärdighet och samverkan mellan 

skolorna ska uppnås. 

att ge skolchefen uppdraget att ta fram en plan hur gemensamma funktioner som 

administration, elevhälsa mm kan samordnas på bästa sätt med målet att ha så stor 

samverkan som möjligt. 

att namnen på de nya berörda skolenheterna ska vara: 

• Ekebyskolan  

• Vallaskolan 

 

 


